
 

 

Protokoll nr 3, styrelsemöte 2023-06-14 

Närvarande: 

Jan-Olof Olsson   Lars Martinsson  

Axel Björklund   Olof Gottfridsson  

Jakob Wahledow   Eva Nicklasson                   

Christine Björklund  John Clemson  

 

1. Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Föreslagen agenda godkändes. 

2. Föregående mötes protokoll 

Protokollet gicks igenom och godkändes. 

3. Ekonomisk rapport 

Kassören meddelade att vi har satt in 500,000 kr på ett, 3-månaders, fasträntekonto. Ränta 3,3%. 

Pengarna är, framför allt, avsedda för framtida byte av tak på våra garagelängor. 

Ordförande och kassör har sökt stöd hos Skatteverket avseende el-bidrag och väntar på svar. Om 

svaret är positivt innebär det en extra intäkt på ca 10,000 kr till föreningen. 

I övrigt inga nya kommentarer. 

4. Skrivelser 

Besked, avseende el-bidrag, från Skatteverket. 

5. Skötsel av gatubelysningen 

- Alla säkringar, i våra gatubelysningar har bytts ut, på rekommendation från Vbg 

Energi. Utbytet gjordes av Christer W, Jakob W, Jan-Olof O samt Lasse M. 

- Christer W har också erbjudit säg att byta ut socklar och lampor till LED-belysning i 

de lampor som sitter på garagelängorna. En åtgärd som ganska snabbt lönar sig då 

energiåtgången minskar samt att LED-lamporna är mycket billigare. 

 

6. BoAppa 

Eva N har kikat på den App som Villaägarna tagit fram, speciellt för Samfällighets- och Bostads-

rättsföreningar. Appen kan användas till att informera föreningens medlemmar, chatta med andra 

föreningar m m. 

Övriga styrelsen får i uppdrag att också undersöka appens funktioner och användningsområden, 

inför ett beslut vid nästa styrelsemöte. 

 

7. Fjärrvärmeservice 

Vbg Energi har meddelat att de upphör med den service (betald) på Gemensamhetslokalens fjärr-

värmeanläggning som man erbjudit. Då de skäl man framför om orsak inte är logiskt med bäring 

på den service som man erbjuder enskilda villaägare kommer Jan-Olof att kontakta dem angå-

ende detta. 

8. Övrigt 

Än en gång måste vi, tyvärr, påpeka att det är bara boende på Brages gränd som har tillträde till 

våra tvätthallar. Vi har upptäckt att utomstående snyltar på den fria service som erbjuds oss som 

bor på Brages och tillhör Samfälligheten 
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9.  Nästa möte 

Måndag den 21/8 kl 18:00 

 

 

 

Vid protokollet 

 

_________________________   

Lars Martinsson 

Justeras: 

 

_____________________________                                ____________________________ 

       Jan-Olof Olsson                   Eva Nicklasson 


